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Federico Ricci nie mógł wyobrazić sobie lepszego sezonu. 22-latek zdobył

11 bramek w Crotone i awansował z drużyną do Serie A. Jego przyszłość

może wyjaśnić się w najbliższych tygodniach. Sporo mówi się o pozostaniu

w zespole Rossoblu, ale też oddaniu młodego piłkarza w rozliczeniu za

któregoś z piłkarzy, których sprowadzą latem Giallorossi. Zainteresowany

udzielił wywiadu dla Radio CSS.

 

 

Twoje odczucia po awansie?

- W Crotone jest świętowanie awansu do Serie A, ale zawsze mówiłem w trakcie

sezonu, że w Crotone żyje się świetnie, można skoncentrować się na piłce, gdyż

miasto jest spokojne. Klub wierzy bardzo w młodych, kibice potrafią czekać i

doceniają ciebie, podsumowując, to wyjątkowe środowisko dla chłopaków, którzy

chcą się pokazać.

 

Juric?

- Nie wiem czy opuści Crotone, wiem jedynie, że był niesamowity, zasługuje na

wszystko, co najlepsze, wykonał niesamowitą robotę, budując zespół będąc w stanie

wygrać rozgrywki Serie B.

 

Zostaniesz w Crotone?

- Nie potrafię odpowiedzieć, kluby będę rozmawiać po zakończeniu sezonu,

wszystko zależy od tego, co będzie chciała zrobić ze mną Roma, rozegrałem dobry

sezon, są alternatywy, zależy od Giallorossich czy chcą na mnie stawiać. Jasne, że

dojrzewałem w Romie, chciałbym wrócić i grać tam o swoje szanse, byłoby dla mnie

pięknym być częścią kadry Romy w przyszłym sezonie. Oczywiście ważna jest dla

mnie gra, być może gdzie indziej będę miał więcej przestrzeni, ale jest nadzieja na

powrót do Romy.

Rozmawiałeś ze Spallettim?

- Jeszcze nie, otrzymałem wiele smsów od swoich byłych kolegów z zespołu Romy,

to bardzo miłe.
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Pozycja?

- Gra mi się dobrze na boku ataku, choć w tym sezonie grałem często za środkowym

napastnikiem, czułe się tam dobrze, zdobyłem jedenaście goli, będąc bliżej bramki,

mogę częściej dochodzić do strzałów.

 

Budimir jest gotowy na Serie A?

- Moim zdaniem może spisywać się świetnie w Serie A. Poznałem go w tym sezonie,

grał świetnie również przeciwko Milanowi w Coppa Italia, jest napastnikiem, który

nie jest ruchliwy, to klasyczny środkowy napastnik, świetny w grze głową.

 

W którym miejscu najbardziej się poprawiłeś?

- Zdobyłem więcej sił w nogach, rozwinąłem się pod względem fizycznym, na

początku miałem problemy z lepiej umięśnionymi ode mnie rywalami, teraz nie

czuję tej różnicy.

 

Totti?

- Mam nadzieję, że przedłuży kontrakt, mam nadzieję, że może pomóc drużynie

również w przyszłym sezonie, jest symbolem dla wszystkich chłopaków, wszystkich

młodych graczy Romy.

Zobaczymy się na zgrupowaniu?

- Wciąż nie wiem, odpowiedź będę znał za miesiąc.
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